

农药登记证

PD20261523

登记证持有人

河北八亿时空药业有限公司

农药名称

氟唑菌酰胺

剂型

原药

毒性及其标识

原药

有效成分及含量

氟唑菌酰胺 98%

使用范围和使用方法

作物/场所

防治对象

用药量 (制剂量/亩)

施用方式

— 原药产品, 无直接施用范围 —

使用技术要求

—

产品性能

Any Inquiry, pls send e-mail to zhengjj@bayi.com.cn

本品是农药制剂加工的原材料，不得用于农作物或者其他场所。

注意事项

- 生产操作：**密闭操作，全面通风。建议操作人员佩戴自吸过滤式防尘口罩，戴化学安全防护眼镜，穿透气型防毒服，戴防化学品手套。远离火种，热源，工作场所严禁吸烟，进食、饮水。避免产生粉尘，避免与氧化剂、碱类接触。
- 开启包装物时使用合适的安全防护用品。
- 设备检测时应穿工作服、戴手套、应戴眼罩和面罩，在安装时应戴防尘口罩。
- 灭火紧急措施：**一旦失火，可用二氧化碳、干粉、泡沫或沙土作为灭火剂。消防人员须佩戴防毒面具、穿全身消防服、消防防护靴、正压自给式呼吸器等，在上风向灭火。出口应始终保持清洁和畅通，必要时采取堵漏或隔离措施，预防次生灾害扩大。
- 泄漏处理措施：**小量泄漏：用洁净的铲子收集于干燥、洁净、有盖的容器中。运至废物处理场所。被污染地面用肥皂或洗涤剂刷洗，经稀释的污水放入废水系统。大量泄漏：收集回收或运至废物处理场所处置。防止污染水源或下水道。如泄漏量无法控制，请拨打“119”报警，请求消防专业人员救援，同时要保护、控制好现场。
- 对水生生物高毒。
- 废弃物要妥善处理，不能乱丢乱放，也不能作他用。
- 禁止儿童、孕妇及哺乳期的妇女接触。过敏者禁止生产操作，操作中有任何不良反应请及时就医。

中毒急救措施

工作中或工作后如出现不适，应立即停止接触，采取急救措施，并携带标签送医院就诊。

溅入眼睛：用大量清水冲洗至少15分钟。

皮肤接触：脱去被污染的衣物后立即用清水冲洗至少15分钟。

误吸：立即离开施药现场并转移至空气流通处。

误服：用清水充分漱口后，立即携带标签送医院就诊。

本品无特殊解毒剂，对症治疗。

储存和运输方法

- 1 本品应储存在阴凉、干燥、通风、防雨处，不可倒置。远离火源、热源。
- 2 本品应当置于儿童、无关人员及动物接触不到的地方，并加锁保存。
- 3 勿与食品、饮料、粮食、种子、饲料等同储同运。
- 4 运输过程中要防晒、防雨淋；装卸人员穿戴防护用具，要轻搬轻放，确保容器不泄漏、不倒塌、不坠落、不损坏。

质量保证期

2年

核准日期

2026-04-17

重新核准日期

/

English Version

GHS compliant SDS, GHS Label is available to be prepared for shipment arrangement.

English Translation based on Pesticide Registration

PD20261523

Registration Holder **Hebei Bayi Space
Pharmaceutical Co., Ltd.**

Pesticide Name **Fluxapyroxad**

Formulation **Technical (TC)**

Toxicity Class **Slightly Toxic**

Active Ingredient **Fluxapyroxad 98%**

Scope of Use & Application Method

Crop / Site

Target Pest

Dosage
(formulation/mu)

Application
Method

— Technical grade product, no direct application scope —

Application Technical Requirements

—

Any Inquiry, PLS send e-mail to zhengji@bayi.com.cn

Product Performance

This product is a raw material for pesticide formulation processing and shall not be applied to crops or other sites.

Precautions

- Production Operation:** Closed operation with full ventilation. Operators are recommended to wear self-priming filter dust masks, chemical safety goggles, vapor-permeable protective clothing, and chemical-resistant gloves. Keep away from fire and heat sources. Smoking, eating, and drinking are strictly prohibited in the workplace. Avoid dust generation. Avoid contact with oxidizing agents and alkalis.
- Use appropriate safety protective equipment when opening packages.
- Wear work clothes, gloves, goggles and face shield during equipment inspection; wear dust masks during installation.
- Fire Emergency Measures:** In case of fire, use carbon dioxide, dry powder, foam or sand as extinguishing agents. Firefighters must wear gas masks, full-body fire suits, fire protective boots, and positive-pressure self-contained breathing apparatus, and fight the fire from upwind. Exits must remain clean and unobstructed at all times. Take plugging or isolation measures when necessary to prevent secondary disasters from escalating.
- Spill Handling Measures:** Small spill: Collect with a clean shovel into a dry, clean, covered container. Transport to waste disposal facility. Wash contaminated ground with soap or detergent, and discharge diluted wastewater into the wastewater system. Large spill: Collect for recovery or transport to waste

Any

Inquiry, pls send e-mail to zhenglj@bayi.com.cn

disposal facility. Prevent contamination of water sources or sewers. If the spill cannot be controlled, call "119" for professional fire rescue while securing and controlling the scene.

- 6 Highly toxic to aquatic organisms.
- 7 Waste must be properly disposed of. Do not litter or divert for other uses.
- 8 Prohibited for contact by children, pregnant women, and lactating women. Persons with allergies shall not perform production operations. Seek medical attention promptly for any adverse reactions during operation.

First Aid Measures

If discomfort occurs during or after work, immediately stop exposure, take first aid measures, and bring the product label to hospital.

Eye contact: Flush with plenty of water for at least 15 minutes.

Skin contact: Remove contaminated clothing and immediately rinse skin with water for at least 15 minutes.

Inhalation: Immediately leave the exposure site and move to a well-ventilated area.

Ingestion: Rinse mouth thoroughly with water, then immediately bring the product label to hospital.

No specific antidote available. Symptomatic treatment.

Storage & Transportation

- 1 Store in a cool, dry, ventilated, rainproof location. Do not invert. Keep away from fire and heat sources.

- 2 Keep out of reach of children, unauthorized personnel, and animals, and store under lock.
- 3 Do not store or transport together with food, beverages, grain, seeds, or animal feed.
- 4 Protect from sunlight and rain during transportation. Loading/unloading personnel shall wear protective equipment. Handle with care to ensure containers do not leak, collapse, fall, or become damaged.

Quality Guarantee Period
2 years

Approval Date
2026-04-17

Re-approval Date
/

Any Inquiry, pls send e-mail to zhengjj@bayi.com.cn